
 

 

Fråga i Kommunfullmäktige 27 september 2022 
 
Hur går det med Multihallen?  
 
Linköpings föreningsliv är i stort behov av fullstora hallar. Innebandyn, 

handbollen, futsalen och amfta sporter har alla brist på inomhusplaner. Under 

föregående mandatperiod utredde därför det S-ledda styret anläggandet av en 

multihall. Utredningen pekade på ett flertal olika placeringar i 

Stångebro/Torvinge-området.  

 

Alliansen har under den gångna mandatperioden valt en inriktning där ett privat 

fastighetsbolag på egen mark fått i uppdrag att bygga en anläggning som 

kommunen sedan ska teckna ett mångårigt hyreskontrakt med. Vi 

socialdemokrater föreslog ett annat upplägg när beslutet togs men är måna om 

att bygget av multihallen kommer igång så snart som möjligt. 

 

Sedan Alliansen valde den inriktningen har dock liknande förfaranden dömts ut 

av granskande myndigheter. I ett tillsynsbeslut från Konkurrensverket får 

Domstolsverket och Polismyndigheten i Jönköping exempelvis underkänt på en 

liknande lösning av överlåtelse av en byggentreprenad. Man menar att gällande 

upphandlingsregler 

åsidosatts.(https://www.konkurrensverket.se/informationsmaterial/nyhetsarkiv/

samarbete-med-fastighetsbolag-var-otillaten-direktupphandling/) 

 

Därför frågar jag ansvarigt kommunalråd: 

 

- Hur går det med Multihallen i Linköping och hur påverkar det planerna att 

liknande upplägg dömts ut som olagliga? 

 

 



 

Niklas Nåbo (S)


